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Komisji Finansów Publicznych (nr 475)

Komisji Infrastruktury (nr 308)
17 lipca 2019 r.
Komisje: Finansów Publicznych oraz Infrastruktury, obradujące pod przewod-
nictwem posła Andrzeja Szlachty (PiS), przewodniczącego Komisji Finansów 
Publicznych, rozpatrzyły:

– uchwałę Senatu w sprawie ustawy o zmianie ustawy o systemie monitoro-
wania drogowego i kolejowego przewozu towarów oraz niektórych innych 
ustaw (druk nr 3634).

W posiedzeniu udział wzięli: Piotr Dziedzic  podsekretarz  stanu w Ministerstwie Finansów wraz 
ze współpracownikami, Bartosz Jabłonka naczelnik Wydziału Kontroli Inspekcyjnej w Biurze Nad-
zoru Inspekcyjnego i Anna Polska-Gnesotto główny specjalista w Biurze Prawnym Głównego Inspek-
toratu Transportu Drogowego oraz Mariusz Rzyski doradca techniczny w Departamencie Infrastruk-
tury Najwyższej Izby Kontroli.

W posiedzeniu udział wzięli pracownicy Kancelarii Sejmu: Ksenia Angierman-Kozielska, Jolanta 
Misiak, Jakub Sindrewicz i Łukasz Żylik – z sekretariatów Komisji w Biurze Komisji Sejmowych 
oraz Jarosław Lichocki i Wojciech Paluch – legislatorzy z Biura Legislacyjnego.
Przewodniczący poseł Andrzej Szlachta (PiS):

Dzień dobry. Witam państwa serdecznie. Otwieram wspólne posiedzenie Komisji Finan-
sów Publicznych oraz Komisji Infrastruktury. Stwierdzam kworum. Porządek tego posie-
dzenia przewiduje rozpatrzenie uchwały Senatu w sprawie ustawy o zmianie ustawy 
o systemie monitorowania drogowego i kolejowego przewozu towarów oraz niektórych 
innych ustaw (druk nr 3634).
Czy są uwagi do porządku dziennego? Nie słyszę, zatem stwierdzam jego przyjęcie.
Bardzo serdecznie witam na naszym posiedzeniu pana Piotra Dziedzica podsekre-

tarza stanu w Ministerstwie Finansów. Witamy pana ministra. To chyba debiut, panie 
ministrze, na posiedzeniu Komisji Finansów Publicznych?

Podsekretarz stanu w Ministerstwie Finansów Piotr Dziedzic:
Tak, debiut.

Przewodniczący poseł Andrzej Szlachta (PiS):
Witamy pana tym bardziej serdecznie.
Przystępujemy do rozpatrzenia porządku dziennego. Dnia 12 lipca br. Senat przy-

jął uchwałę w sprawie ustawy o zmianie ustawy o systemie monitorowania drogowego 
i kolejowego przewozu towarów oraz niektórych innych ustaw (druk nr 3634). Senat 
zaproponował  w swojej  uchwale  6  poprawek.  Marszałek  Sejmu  skierował  uchwałę 
do Komisji Finansów Publicznych oraz Komisji Infrastruktury w celu zaopiniowania 
poprawek Senatu.
Proponuję rozpatrywanie poprawek tak, jak dotychczas, czyli wystąpienie senatora, 

jeżeli pan senator czy pani senator są obecni, przedstawienie stanowiska rządu, uwagi 
Biura Legislacyjnego, ewentualne głosy za i przeciw, głosowanie nad poprawkami. Czy 
jest sprzeciw wobec propozycji rozpatrywania poprawek? Nie słyszę. Stwierdzam przy-
jęcie sposobu rozpatrywania.
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Przystępujemy  do rozpatrzenia  tych  poprawek. Mamy przed  sobą  druk nr  3634. 
Uchwała Senatu.
Poprawka  pierwsza.  Czy  jest  pan  senator,  który  reprezentowałby  Senat  i chciał 

ją zaprezentować? Nie ma. Zatem bardzo proszę o stanowisko rządu co do poprawki 
Senatu nr 1.

Podsekretarz stanu w MF Piotr Dziedzic:
Szanowny panie przewodniczący, Wysokie Komisje, szanowni państwo, proponujemy 
przyjąć poprawkę pierwszą. Zmiana ma charakter legislacyjno-redakcyjny.

Przewodniczący poseł Andrzej Szlachta (PiS):
Bardzo dziękuję. Czy Biuro Legislacyjne ma uwagi? Biuro nie ma uwag. Czy ktoś z pań-
stwa posłów chciałby zabrać głos?
Czy jest sprzeciw wobec przyjęcia poprawki pierwszej? Poprawka pierwsza została 

przyjęta.
Poprawka druga. Stanowisko rządu.

Podsekretarz stanu w MF Piotr Dziedzic:
Proponujemy przyjąć także poprawkę drugą.

Przewodniczący poseł Andrzej Szlachta (PiS):
Bardzo dziękuję. Biuro Legislacyjne. Panie mecenasie, bardzo proszę.

Legislator Wojciech Paluch:
Panie przewodniczący, szanowni państwo, ze względu na to, iż poprawka nr 2 ma pewien 
związek merytoryczny z uwagi na zapewnienie spójności w ustawie w zakresie vacatio 
legis, proponowalibyśmy, zgodnie również z sugestią Senatu, aby poprawkę drugą prze-
głosować łącznie z poprawkami czwartą i szóstą.

Przewodniczący poseł Andrzej Szlachta (PiS):
Bardzo dziękuję. Czy ktoś z państwa posłów chciałby zabrać głos? Nie słyszę. Czy zatem 
jest sprzeciw wobec przyjęcia poprawek drugiej, czwartej i szóstej łącznie? Nie słyszę, 
zatem te poprawki zostały przyjęte.
Przechodzimy do poprawki trzeciej. Stanowisko rządu. Panie ministrze, bardzo proszę.

Podsekretarz stanu w MF Piotr Dziedzic:
Jesteśmy za przyjęciem, panie przewodniczący.

Przewodniczący poseł Andrzej Szlachta (PiS):
Bardzo dziękuję. Biuro Legislacyjne. Panie mecenasie, bardzo proszę.

Legislator Jarosław Lichocki:
Dziękuję. Poprawkę nr 3 proponujemy przegłosować łącznie z poprawką nr 5.

Przewodniczący poseł Andrzej Szlachta (PiS):
Bardzo dziękuję. Czy są pytania? Nie ma. Czy zatem jest sprzeciw wobec przyjęcia trze-
ciej i piątej poprawek Senatu? Nie słyszę, zatem poprawki trzecia i piąta zostały przyjęte.
Omówiliśmy zatem wszystkie poprawki Senatu. Na tym zakończyliśmy rozpatrywa-

nie poprawek. Musimy jeszcze wybrać posła sprawozdawcę, który przedstawi sprawoz-
danie Komisji. Znów tu jestem zaproponowany, ponieważ byłem poprzednim sprawoz-
dawcą. Czy jest sprzeciw wobec mojej osoby? Dziękuję bardzo.
Na tym wyczerpaliśmy porządek dzienny posiedzenia Komisji. Zamykam posiedzenie 

Komisji. Informuję, że protokół posiedzenia z załączonym pełnym zapisem przebiegu 
będzie do wglądu w sekretariatach Komisji. Dziękuję panu ministrowi i osobom towa-
rzyszącym oraz członkom obradujących wspólnie Komisji. Dziękuję państwu. Zamykam 
posiedzenie.


